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Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny ZBIGNIEW GAŁĄZKA  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Panie i Panowie radni. Mam jedno zapytanie do 

Pana Burmistrza odnośnie targowiska miejskiego i w pewnym stopniu usprawnienie tam 

przejazdu. Bardzo często tam jestem i na drodze przejazdowej stoi pięć dużych koszy na 

śmiecie. Rozmawiałem z obsługą targowiska i przekazali mi informacje, że dlatego tam stoją 

na tej drodze, bo miejsce, które było przeznaczone na te kosze, zostało wyłożone płytami 

ażurowymi. I jak zapełnione są te kosze, to opróżniający te kosze nie mogą w ogóle 

wyciągnąć wózków z tego miejsca. Wydaje mi się, że najlepszym rozwiązaniem byłoby 

ułożenie tam kostki, a wiem i widzę, że po budowie parkingu, przy Szkole Podstawowej Nr 3, 

tam stoją palety z kostką i wydaje mi się, że niedużym nakładem można by było to usprawnić. 

A jest naprawdę utrudnienie, bo te kosze stoją na drodze i tam w ogóle czasem nie można 

przejechać, zaparkować na tym targu. 

 


